
 

 

PROTOKOLL  

 

MÖTET AVSER Styrelsen i SMMAF 

DATUM OCH TID 2020-09-13  Kl: 20:06 

TYP AV MÖTE Styrelsemöte 

 

1. FORMALIA – Val av mötesordförande  

Styrelsen valde Jesper Gunnarson till mötesordförande. 

 

2. FORMALIA – Val av mötessekreterare  

Styrelsen valde Lovisa Konradsson till mötessekreterare. 

 

3. FORMALIA – Val av en justerare 

Styrelsen valde Joakim Engberg till justerare 

 

4. FORMALIA – Närvaro 

Närvarande på mötet var 

● Jesper Gunnarson ordförande  

● Lovisa Konradsson, Ledamot   

● Andreas Wahldahl, Ledamot  

● Madelein Fagerlind Ledamot 

●  Joakim Engberg, Ledamot 

● Kevin Sataki, Suppleant anslöt till punkt 11 vi backade till punkt 

10 

 

 

 

 

Frånvarande: 

● Omar Bouiche, Ledamot 

● Pannie Kianzad, Suppleant  

● Kevin Sataki, Suppleant frånvarande fram till  20:30 

 

 
 

 

Styrelsen beslutsmässig. 



 

 

 
 

5. Beslut: Inval Flow Kampsportsklubb (Jesper) 

Flow Kampsportsklubb valdes in i SMMAF med godkänd instruktör Don Karl 

Runnström. Godkändes 

 

6. Beslut: Inval Norrtälje Judoklubb (Jesper) 

Norrtälje Judoklubb valdes in i SMMAF med godkänd instruktör Martin 

Johansson Godkändes 

 

7. Status: Ekonomisk uppföljning mot budget (Andreas) 

 Vi har fått ekonomisk uppföljning av SB&K men det går långsamt. Vi saknar 
sanktionsavgifter från Brave. Vi har problem med långa svarstider. Svårt att få 
information. Vi följer de budgetposter som vi beslutade vid stämman. Det blir 
många stora poster där det är svårt att läst.  Men ekonomin ser bra ut.  

 

8. Status: Kickbacksystem och sponsorer (Jesper) 

 Status Que. 

 

9. Status: Förbundets kommunikatör (Madelein) 

 Ny text för en ansökan till kommunikatör. Styrelsen läser genom den för 
godkännande. Så lägger vi ut en ny ansökan.  

 

10. Status: Planering av Föreläsning till domare (Kevin) 

George Sallfeldt ska hålla en föreläsning för domare. Kevin ska ta kontakt med 
George, det har varit svårt att få kontakt med honom. Kevin tar kontakt med 
August Wallin som skrev motionen till stämman. 

 

11. Status: Domarstruktur (Kevin, Madelein och Andreas) 

Hur ska vi utforma texten till stämman? Vi har kollat vad Nevada och fotbollen 
har för domarstruktur. Domare får lön efter typ av match PRO- C- B- A-klass. 
De skickar in en CV för att söka jobb som domare. Vilket arrangemang och 
vilka pengar som arrangemanget drar in är parameter vilken domare lön får. Vi 
får komma med lite förslag som får gå ut på remiss. När vi får en klar 
domarstruktur så faller mycket på plats vid arvoden vid pro-matcher. 



 

 

Historiska har SMMAF utbetalat lön till de svenska domare och fakturerat UFC 
för det. Vi jobbar vidare på ett förslag. 

 

12. Status: Nya instruktörsutbildningar (Omar) 

  Uteblev 

 

13. Diskussion/Beslut: SM 2020 (Andreas) 

Det har kommit in en ansökan till SM 2020. Vi återkommer nästa möte för mer 
information. 

 

14. Övrigt  

 50 personer i lokalen och lite erfarenheter från ligatävlingen. 

 

 

 15. Mötets avslutande: 

20:48 

 

16. Nästa möte: 

 2020-10-11 

 

DATUM 2020-09-13 

ORT STOCKHOLM 

 

 

ORDFÖRANDE 

 

SEKRETERARE 

 

JUSTERARE 

 

Jesper Gunnarsson 

 

Lovisa Konradsson 

 

Joakim Engberg 

 


